
1 

Protokół Nr VII/11 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 31 marca 2011 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 
 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 15 

 

Ad. 1 

Otwarcia kolejnego posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Pan Ireneusz Płóciennik, 

który na wstępie swego wystąpienia powitał wszystkich zaproszonych i obecnych na sali 

gości. 

W dalszej części stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na sali obrad znajduje się 15 radnych, 

czyli jest kworum niezbędne do podejmowania uchwał przez Radę Gminy. 

Następnie poinformował, iż zachodzi konieczność wprowadzenia niewielkich zmian do 

porządku obrad a mianowicie przesunięcie z 10 do punktu 4 rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego „ZDROWA GMINA” na lata 2011-2012 oraz 

udzielenia dotacji dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej 

w Widawie z przeznaczeniem na realizację Programu w 2011 roku. Ponadto dodał, iż po 

omówieniu wspomnianego punktu nastąpi prezentacja dotycząca ochrony środowiska, którą 

przedstawi Pan Marek Starosta – przedstawiciel Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. 

W wyniku głosowania „za” przyjęciem proponowanego porządku obrad opowiedziało się 15 

radnych. 

Wobec powyższego Rada obradowała zgodnie z następującym planem: 
 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Gminy Widawa. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego „ZDROWA GMINA” na 

lata 2011-2012 oraz udzielenia dotacji dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Widawie z przeznaczeniem na realizację Programu 

w 2011 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ustnego 

nieograniczonego, nieruchomości położonej w obrębie Zborów gm. Widawa, stanowiącej 

własność gminy Widawa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu ustnego 

nieograniczonego, nieruchomości położonej w obrębie Zborów gm. Widawa, stanowiącej 

własność gminy Widawa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Widawa, położonych 

w obrębie Chociw, Widawa na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Widawa, położonej w obrębie 

Widawa na rzecz jej użytkowników wieczystych. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad funkcjonowania stołówek 

szkolnych oraz odpłatności za obiady w stołówkach szkolnych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Widawa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2012 roku. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu z realizacji „Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Widawa na lata 2009-2015 za lata 

2009-2010. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej z działalności Ośrodka za 2010 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami 

działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Widawa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust 3 ustawy o pożytku 

publicznym i o wolontariacie w 2011 roku. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 2 

W dalszej części Przewodniczący Rady zapytał czy zachodzi konieczność odczytywania 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Następnie ze względu, iż nikt ze zgromadzonych nie 

wyraził takiej konieczności oraz nie zgłoszono jakichkolwiek uwag do protokołu 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z poprzedniego posiedzenia Rady Gminy 

zostały przyjęte 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

 

Ad. 3 

W następnym punkcie obrad Pan Jerzy Sylwester Woźniak – Wójt Gminy w pierwszej 

kolejności złożył gratulacje nowowybranym sołtysom zarówno tym, którzy pełnić będą ta 

funkcję po raz pierwszy oraz tym, który zostali wybrani powtórnie na kolejną kadencję. 

Następnie przedstawił sprawozdanie z działań prowadzonych w okresie międzysesyjnym, 

kolejno omawiając zrealizowane zadania. 

 

Ad. 4 

Do omówienia kolejnego punktu obrad Przewodniczący porosił Panią Doktor – Grażynę 

Frydrychowską-Stępnik, która nadmieniła, iż środki z Narodowego Funduszu Zdrowia 

wystarczają jedynie na pokrycie kosztów zatrudnienia lekarzy rodzinnych oraz pielęgniarek. 

Następnie dodała, iż aby rozszerzyć ofertę działalności Ośrodka Zdrowia niezbędna jest 

pomoc ze strony gminy w formie dofinansowania. Kontynuując wyjaśniła, iż Program 

„Zdrowa Gmina” w zasadzie dotyczy dwóch obszarów a mianowicie rehabilitację 

i ginekologię. W toku dalszego wystąpienia przybliżyła zebranym realizację niniejszego 

programu a także liczbę pacjentów, które skorzystały z usług specjalistów zatrudnionych 

w ramach tego programu. 

Następnie Wójt Gminy udzielił dodatkowych wyjaśnień w kwestii możliwości realizacji 

gimnastyki korekcyjnej w szkołach w ramach omawianego programu. Ponadto uzasadnił 

konieczność wprowadzenia tego typu zajęć dla dzieci, które w znacznym stopniu wpłyną na 

poprawę zdrowia a przede wszystkim na korygowanie wad postawy. 

W tym miejscu głos zabrała radna Ziółkowska, która zapytała czy w ramach wspomnianego 

programu można byłoby uruchomić filię punktu rehabilitacyjnego w Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Dąbrowie Widawskiej. 

W odpowiedzi na powyższe Pani Doktor Frydrychowska-Stępnik wyjaśniła, iż pensjonariusze 
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Środowiskowego Domu Samopomocy oraz osoby z okolic korzystają z usług 

rehabilitacyjnych w tym ośrodku. 

Następnie Wójt Gminy wyjaśnił, iż należałoby wstępnie rozeznać jakie należy spełnić 

warunki techniczne a także czy byłoby możliwe zakontraktowanie w Narodowym Funduszu 

Zdrowia usług rehabilitacyjnych, które byłyby świadczone we wspomnianym ośrodku 

w Dąbrowie Widawskiej tak aby pacjenci mogli formalnie z nich korzystać a nie tylko 

bazować na uprzejmości Kierownika tej placówki czy też osoby świadczącej usługi 

rehabilitacyjne. 

W tym miejscu ponownie głos zabrała Pani Doktor Frydrychowska -Stępnik zaznaczając jakie 

warunki należałoby spełnić aby móc utworzyć dodatkowy punkt, w którym świadczone 

byłyby usługi rehabilitacyjne, co wiąże się z dość znacznymi kosztami na zakup sprzętu 

a także zatrudnieniu dwóch dodatkowych rehabilitantów. Ponadto zaznaczyła, iż środki 

przyznawane w ramach kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia w pełni nie wystarczają 

na pokrycie kosztów związanych z funkcjonowaniem Ośrodka Zdrowia, dlatego też 

dodatkowe fundusze pochodzą z budżetu gminy. 

Następnie Wójt Gminy zaznaczył, iż poczynione zostaną działania aby rozeznać jakie 

warunki należy spełnić aby uruchomić dodatkowy punkt rehabilitacyjny, który również jego 

zdaniem jest potrzebny. 

W dalszej części głos zabrał jeden z mieszkańców obecnych na sali, który zwrócił się 

z pytaniem dotyczącym transportu osób niepełnosprawnych, a zwłaszcza starszych czy też 

częściowo sparaliżowanych po przebytym udarze, które powinny korzystać z usług 

rehabilitacyjnych. 

Odpowiadając na powyższe Wójt Gminy wyjaśnił, iż w omawianym programie nie została 

ujęta kwestia transportu wspomnianych osób. Ponadto dodał, iż w obecnej chwili gmina nie 

dysponuje również sprzętem, który umożliwiłby takowy transport jednakże będą 

rozpatrywane i realizowane indywidualne przypadki a także na ile tylko będzie możliwość 

przewiezienia takiej osoby samochodem jaki znajduje się na wyposażeniu gminy. Ponadto 

zaznaczył, iż należałoby rozważyć kwestię kiedy to rehabilitant dowożony byłby w do takich 

osób, co jednak wiąże się z tym, iż nie mogły by one korzystać w pełni ze wszystkich usług 

z powodu braku odpowiedniego sprzętu. 

Następnie powyższą wypowiedź uzupełniła Pani Doktor Frydrychowska -Stępnik, która 

wyjaśniła, iż z reguły osoby po udarach czy też wylewach korzystają z usług 

rehabilitacyjnych w ramach leczenia szpitalnego i wówczas pacjent dowożony jest karetką. 

Następnie dodała, iż jak już wspomniał jej przedmówca gmina nie dysponuje odpowiednim 

pojazdem do przewozu. Ponadto zaznaczyła, iż praktykuje się z kolei takie rozwiązanie, że 

osoba nie mogąca się poruszać korzysta z usług rehabilitanta w domu. 

Następnie ze względu na brak dodatkowych pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/30/11 w sprawie uchwalenia 

programu zdrowotnego „ZDROWA GMINA” na lata 2011-2012 oraz udzielenia dotacji dla 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Widawie 

z przeznaczeniem na realizację Programu w 2011 roku została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

 

W dalszej części obrad Pan Marek Starosta – przedstawiciel Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi 

przedstawił prezentację dotyczącą ochrony środowiska. 

Następnie Przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę. 
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Ad. 5 

Po wznowieniu obrad uzasadnienie do kolejnych dwóch projektów uchwał dotyczących 

sprzedaży nieruchomości przedstawiła Pani Dorota Kaczmarek – Kierownik Referatu 

Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Następnie Wójt Gminy wyjaśnił, iż należy zmierzać w kierunku zbywania mienia gminnego a 

mianowicie małych działek a zwłaszcza budynków, do których utrzymania gmina musi 

dokładać znaczne środki pieniężne. 

W dalszej części ze względu na brak jakichkolwiek uwag do przedłożonych projektów 

uchwał Przewodniczący odczytał treść pierwszego z nich, a następnie zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/30/11 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w formie przetargu ustnego nieograniczonego, nieruchomości położonej 

w obrębie Zborów gm. Widawa, stanowiącej własność gminy Widawa została przyjęta 15 

głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 6 
Następnie z uwagi na to, iż projekt umieszczonej w tym punkcie projekcie uchwały został 

omówiony powyżej Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/32/11 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w formie przetargu ustnego nieograniczonego, nieruchomości położonej w 

obrębie Zborów gm. Widawa, stanowiącej własność gminy Widawa została przyjęta 15 

głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

 

Ad. 7 

W kolejnym punkcie jako pierwszy wystąpił Wójt Gminy, który przedstawił uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o bardziej szczegółowe wyjaśnienia Panią 

Agnieszkę Galuś - pracownika Urzędu Gminy zajmującej się wymiarem podatkowym. 

W kwestii przeznaczenia oraz warunków zabudowy omawianych działek wypowiedziała się 

również Pani Dorota Kaczmarek - Kierownik Referatu Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Następnie radna Ziółkowska zapytała czy w uchwale nie powinien pojawić się zapis 

dotyczący ceny za jaką mają być sprzedane te działki. 

Odpowiedzi na powyższe udzieliła Pani Mecenas Małgorzata Byczyńska, która wyjaśniła, iż 

taki zapis nie koniecznie musi zostać umieszczony w projekcie uchwały, gdyż regulują to 

przepisy ustawowe natomiast zgoda Rady Gminy w kwestii sprzedaży działek pozwoli na 

uruchomienie dalszych procedur, w tym także wyceny poszczególnych nieruchomości. 

W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż działki mogą być sprzedane 

dopiero po dokonaniu ich wyceny, którą sporządza rzeczoznawca majątkowy. Ponadto 

wyjaśnił, iż do tej pory nie zlecona została wycena tych działek, gdyż wiąże to się z pewnymi 

kosztami, a nie wiadomo jeszcze jaka będzie decyzja Rady. Dodatkowo wyjaśnił, iż odbyły 

się dwa spotkania z niektórymi osobami zainteresowanymi wykupem tych działek, podczas 

których ustalono, iż koszty wyceny nieruchomości ponoszą nabywcy działek. 

Następnie ponownie głos zabrała Pani Mecenas, która zasugerowała aby w związku 

z wypowiedzią radnej Pani Ziółkowskiej należałoby poszerzyć niniejszy projekt 

o następujący zapis: „zbycie nieruchomości na rzecz użytkowników wieczystych dokona się 

za cenę, która będzie odpowiadała wartości nieruchomości powiększoną o koszty 

sporządzenia operatu”. 

Z powyższą wypowiedzią zgodził się Pan Wójt aczkolwiek zaznaczył ,iż nie jest to konieczne 

gdyż takie unormowania znajdują się w ustawie, która szczegółowo reguluje kwestie 

sprzedaży nieruchomości. 
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W dalszej części radny Jaros zauważył, iż skoro wzrosła wysokość opłat za czynsz 

z korzystania z nieruchomości wieczystych o 1000%, czy nie lepiej byłoby czerpać korzyści 

z pobieranych odpłatności od dzierżawców a niżeli pozbywać się tych nieruchomości. 

Jako kolejny głos zabrał radny Marcin Janiak, który nadmienił, iż jeżeli dojdzie do wyceny 

omawianych działek należałoby mieć również na uwadze, iż stan działek w momencie 

przejmowania ich przez dzierżawców był dużo gorszy niż obecnie, a ponadto wiele wysiłku 

oraz wkładu finansowego poniosły te osoby aby doprowadzić dzierżawione nieruchomości do 

należytego stanu. 

W dalszej części wywiązała się krótka dyskusja w powyższej kwestii podczas której jedna 

z mieszkanek Widawy przyznała, iż dbanie o porządek dobrze świadczy o człowieku jednakże 

pozostali mieszkańcy również płacą podatki i należałoby ich równo traktować a po za tym 

skoro Pan radny posadził drzewa powinien dbać o ich pielęgnację. 

W odpowiedzi na powyższą sugestię radny Janiak zaznaczył, iż usuwa gałęzie w miarę 

możliwości gdyż nie może ingerować na terenie, który nie jest w jego własnością ani też 

w jego zarządzaniu. 

Jako kolejny głos zabrał radny Polak pytając czy gmina nie może podnieść ceny 

przedmiotowych działek, z których część już została wyceniona. 

W tym miejscu głos zabrała Pani Mecenas, która zaznaczyła, iż z informacji które posiada 

wynika, iż nie zostały jeszcze sporządzone operaty do zbycia działek a jedynie gmina posiada 

operaty do innych celów, takich jak chociażby naliczanie wysokości czynszu. 

Powyższą wypowiedź poparł Pan Wójt, który zaznaczył iż nie została jeszcze wycena zbytu 

działek a posiadane operaty służą do wyliczenia stawki czynszu. Ponadto zaznaczył, iż 

z regulacji prawnych wynika, iż cena zbytu działki może być wyższa ale nie niższa niż 

wynika z operatu. 

Następnie ze względu na brak dodatkowych pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść poszerzoną o zapis „za cenę ustaloną według zasad 

określonych w art. 67-69 ustawy o gospodarce nieruchomościami powiększoną o koszty 

sporządzenia operatu szacunkowego przez rzeczoznawcę majątkowego” i zarządził 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/33/11 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Widawa, położonych w obrębie Chociw, Widawa na rzecz ich użytkowników 

wieczystych została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie radnego Polaka „wstrzymującym 

się” od głosowania. 

 

Ad. 8 

Z uwagi na to, iż kolejny punkt dotyczył wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na 

rzecz użytkownika wieczystego, którym jest radny tejże Rady Gminy Pani Mecenas 

uzasadniła konieczność wstrzymania się od głosowania Pana Marcina Janiaka. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść poszerzoną o zapis „za cenę ustaloną według zasad 

określonych w art. 67-69 ustawy o gospodarce nieruchomościami powiększoną o koszty 

sporządzenia operatu szacunkowego przez rzeczoznawcę majątkowego” i zarządził 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/34/11 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Widawa, położonej w obrębie Widawa na rzecz jej użytkowników wieczystych została 

przyjęta 13 głosami „za”, przy 2 głosach radnego Polaka i Radnego Janiaka „wstrzymującym 

się” od głosowania. 
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Ad. 9 

Uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawiła Pani Irena Nowak - pracownik 

Urzędu Gminy. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/35/11 zmieniającej uchwałę w 

sprawie zasad funkcjonowania stołówek szkolnych oraz odpłatności za obiady w stołówkach 

szkolnych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Widawa została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 10 

W kolejnym punkcie obrad jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który uzasadnił decyzję 

przedłożenia Radzie Gminy projektu niniejszej uchwały. W trakcie tej polemiki zaznaczył, iż 

wiele wątpliwości budził projekt przedmiotowego aktu, gdyż wiele gmin odchodzi od 

realizacji funduszu sołeckiego a sporo również w ogóle nie przystąpiło do jego wdrażania. 

Kontynuując wyjaśnił również, iż nie wiadomo również jak zostaną rozliczone 

przedsięwzięcia realizowane w roku 2010 z funduszu sołeckiego gdyż dopiero w maju 

przedstawiona zostanie decyzja Regionalnej Izby Obrachunkowej w powyższej kwestii. 

W dalszej części wywiązała się krótka dyskusja podczas której radni przedstawiali swoją 

opinię na temat korzyści płynących dla mieszkańców poszczególnych sołectw z realizacji 

funduszu sołeckiego. W trakcie tej dyskusji radny Jaros zaznaczył, iż należałoby zwiększyć 

nadzór nad wydatkowaniem środków z funduszu sołeckiego. Ponadto dodał, iż sołtys mając 

zagwarantowane pieniądze czuje się pewniej i z większym zaangażowaniem realizuje 

przedsięwzięcie. 

W odpowiedzi na powyższą uwagę Wójt Gminy zaznaczył, iż wspominając pewne 

nieścisłości w realizacji przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego miał na myśli ogół 

wydatków a nie jakieś konkretne sołectwa. Ponadto raz jeszcze wyjaśnił, iż środki funduszu 

sołeckiego wchodzą w skład budżetu i to on jest odpowiedzialny za ich wydatkowanie. 

Jako kolejna głos zabrała radna Mamzer, która zauważyła, iż na terenie gminy jest sporo 

świetlic wiejskich, których utrzymanie finansować będzie musiała gmina. Ponadto dodała, iż 

wyodrębniając fundusz sołecki daje się mieszkańcom gwarancje, że określone przez nich 

zadanie zostanie zrealizowane. Następnie zaznaczyła, iż należy jednak w bardziej 

rygorystyczny sposób obwarować wydatkowanie środków z funduszu sołeckiego. 

Po wypowiedzi radnej Mamzer głos zabrał Przewodniczący, który zauważył, iż środki 

wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego stanowią dość znaczną kwotę. Ponadto dodał, 

iż na terenie gminy jest bardzo wiele dróg, które wymagają natychmiastowego remontu 

dlatego też może warto byłoby aby sołtysi poddali mieszkańcom pomysł wydatkowania 

środków z funduszu sołeckiego w pierwszej kolejności na remont dróg. 

Z powyższą sugestią nie zgodził się radny Jaros, który przypomniał, iż poprzedni Wójt 

proponował również aby radni zgodzili się na realizację drogi Północ-Południe w zamian zaś 

miały być realizowane w późniejszych latach zadania na tych terenach, których powyższy 

projekt nie obejmował, co jednak w rzeczywistości nie miało miejsca. 

Jako kolejna głos zabrała radna Ziółkowska, która zaznaczyła, iż biorąc udział w kilku 

zebraniach wiejskich, podczas których mieszkańcy mieli decydować na jakie przedsięwzięcia 

przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego miała okazję doświadczyć, iż spotkania takie 

zamiast solidaryzować społeczność miały wręcz przeciwny skutek i często dochodziło do 

konfliktów i sprzeczek. Jednakże dodała, iż jest to szansa na to, aby mieszkańcy mogli 

decydować o celu wydatkowania środków i dlatego też należałoby może iść w kierunku 

remontu mało uczęszczanych dróg, na których modernizację gmina raczej nie przeznaczy 

środków. 
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W tym miejscu jedna z mieszkanek Widawy zapytała czy środki z funduszu sołeckiego można 

przeznaczyć jedynie na remont dróg. 

Odpowiadając na powyższe radna Ziółkowska wyjaśniła, iż nie jest to jedyny cel na jaki 

można przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego, jednakże ona uważa, iż należałoby 

w pierwszej kolejności wyremontować drogi. 

Jako kolejny wystąpił radny Bruzda, który zaznaczył, iż z uwagi na występujące sytuacje 

związane ze złym wydatkowaniem środków z funduszu sołeckiego należy przygotować 

dokument uwzględniający przedsięwzięcia, które mogą być prawidłowo zrealizowane przez 

sołectwa. Ponadto dodał, iż niniejszy wykaz powinien być przekazany do informacji 

mieszkańcom gminy aby kolejne zadania zaplanowane na kolejny rok mogły być prawidłowo 

wykonane. 

W tym miejscu Wójt Gminy przytoczył zapisy ustawy o funduszu sołeckiego dotyczące 

możliwości wydatkowania środków. 

Następnie mieszkanka Widawy zauważyła, iż niejednokrotnie przechodząc przez park 

narażona jest na niebezpieczeństwo gdyż drzewa są przestarzałe i w każdej chwili grożą 

upadkiem. Ponadto zapytała czy w tej kwestii ma prawo zwrócić się do Pani sołtys i czy ona 

ma obowiązek jej wysłuchania. 

Odpowiadając na powyższe Pan Wójt zaznaczył, iż sołtys ma obowiązek wysłuchać 

zgłaszanych przez mieszkańców petycji. Następnie wyjaśnił, iż gmina nie jest właścicielem 

parku dlatego też na obecną chwilę nie może podjąć jakichkolwiek działań w kierunku jego 

modernizacji. 

W tym miejscu wywiązała się dyskusja w kwestii własności parku oraz możliwości jego 

modernizacji. 

Następnie ze względu na brak dodatkowych pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/36/11 w sprawie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę. 

 

Ad. 11 

Po wznowieniu obrad uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawiła Pani Wioletta 

Kasprzyk - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/37/11 w sprawie zatwierdzenia 

raportu z realizacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Widawa na lata 2009-2015 za lata 2009-2010 została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały oraz sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła również Pani Kasprzyk. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/38/11 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z działalności Ośrodka za 

2010 r. została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 
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Ad. 13 

Konieczność podjęcia kolejnej uchwały przedstawił Pan Marek Kowal - Sekretarz Gminy. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/39/11 w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie projektów aktów 

prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji 

została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 14 

Do omówienia kolejnego punktu Przewodniczący poprosił również Sekretarza Gminy, który 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr VII/40/11 w sprawie Programu 

współpracy Gminy Widawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust 3 ustawy o pożytku publicznym i o wolontariacie w 2011 roku została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie. 

 

Ad. 15 i 16 

W kolejnym punkcie jako pierwsza głos zabrała Pani Maria Werner - sołtys miejscowości 

Widawa, która poprosiła o wyjaśnienie kwestii związanej z możliwością posadowienia wiaty 

przystankowej przy drodze w kierunku miejscowości Rogóźno. 

W odpowiedzi na powyższe Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż droga przy której miałaby być 

posadowiona wiata przystankowa nie jest własności gminy, wobec czego nie mogą być tam 

prowadzone jakiekolwiek działania przez gminę. 

Następnie Przewodniczący zachęcił zebranych do brania udziału w zorganizowanym przez 

gminę konkursie na „Najładniejszą posesję” oraz poprosił o rozpropagowanie wspomnianej 

informacji wśród mieszkańców. Ponadto złożył gratulacje nowo wybranym sołtysom zarówno 

w swoim imieniu, jak też imieniu całej Rady Gminy. 

W dalszej części głos jeszcze zabrała Pani Werner informując o konieczności zwołania 

Walnego Zebrania członków Stowarzyszenia Społeczno-Kulturalnego Sołtysów z uwagi na 

śmierć Pana Edwarda Mrozińskiego dotychczasowego Prezesa tegoż stowarzyszenia. 

Na zakończenie Pani Bogumiła Perlińska - sołtys miejscowości Wincentów zwróciła się 

z prośbą o posadowienie wiaty przystankowej dla dzieci oczekujących na autobus szkolny na 

terenie reprezentowanego przez nią sołectwa. 

 

Ad. 17 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

udział w obradach i zamknął kolejne posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta            Ireneusz Płóciennik 


